
 Општина Ивањица 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Ивањица  присуствовали су: 

Миломир Зорић, председник општине 

Милан Масларевић, директор ЈКП 

Миљко Главинић, начелник Одељења за урбанизам 

Ненад Мијаиловић, заменик председника СО Ивањица 

Општина је указала на проблем Меморандума измене скијалишта Одвраћеница, где је неопходна 

сагласност Министарства.   У циљу финансирања израде пројектне документације главних 

пројеката и немогућности примене планске документације, нарочито за подручје које обухвата 

просторни план Голија, упостављен је дијалог са представницима Републичке Агенције за 

просторно планирање ради измена и допуна просторног плана . Такође, челницима општине је 

указано на бесправно подигнуте објекте, услед чега ће добити план и програм рушења. На тему 

нелегалне градње, Републичка грађевинска инспекција је послала на сагласност Програм 

уклањања објеката, односно делова објеката, по решењу Републичке грађевинске инспекције за 

2014. годину, којим је обухваћено и шест нелегалних објеката на Голији. 

На тему лошег водоводног система, општини је указано да достави детаљан извештај о стању 

водоводне мреже, након чега ће тим потпредседника консултовати надлежни ресор. 

Поред осталог, челници општине су изнели захтев за запошљавањем, истакавши да се на листи 

Светске банке, налазе међу првих пет општина по запошљавању. У циљу добијања јасних 

смерница, тим потпредседника ће обавестити представнике општине о даљим корацима. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


